
Rada Miejska w Augustowie

Protokół nr XXII/2020

z obrad XXII Sesji Rady Miejskiej, które odbyły się za pomocą środków komunikacji
elektronicznej, w systemie zdalnym.

w dniu 28 kwietnia 2020 r.

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.

1. Emilian Al-Khameri,

2. Sylwia Bielawska,

3. Mirosław Chudecki,

4. Leszek Stanisław Cieślik,

5. Tomasz Dobkowski,

6. Alicja Dobrowolska,

7. Rafał Harasim,

8. Marcin Kleczkowski,

9. Tomasz Miklas,

10. Agnieszka Mroziewska,

11. Dariusz Ostapowicz,

12. Izabela Agnieszka Piasecka,

13. Katarzyna Raczkowska,

14. Jolanta Oneta Roszkowska,

15. Adam Sieńko,

16. Aleksandra Maria Sigillewska,

17. Mieczysław Szczerbakow,

18. Marek Sznejder,



19. Magdalena Śleszyńska,

20. Mirosław Zawadzki.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,
- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego.

Obrady rozpoczęto 28.04.2020 r. o godz. 09:00,
a zakończono o godz. 16:20 tego samego dnia.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa
dla terenów położonych w rejonie  części  ulic:  Wilczej,  Wojska Polskiego,  Mazurskiej,
Siewnej, Kwaśnej, Dworskiej oraz w rejonie ulicy Owsianej i Handlowej,

b) odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa,
c) wykazu kąpielisk w roku 2020 na terenie Gminy Miasto Augustów,
d) zmiany uchwały Nr XIX/209/2020 z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy,
e) wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do składu Społecznej Komisji

Mieszkaniowej,
f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama

nieruchomość,
g) ustalenia statutu Żłobka Nr 1 w Augustowie,
h) zatwierdzenia  zarządzenie Nr 93/2020 Burmistrza Miasta  Augustowa z dnia  13 marca

2020 r. w sprawie wprowadzenia zakazu handlu na Targowisku Miejskim „Mój Rynek”
przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie,

i) zatwierdzenia zarządzenie Nr 112/2020 Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 07 kwietnia
2020  r.  w  sprawie  ograniczenia  handlu  na  Targowisku  Miejskim  „Mój  Rynek”
przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie,

j) zmiany uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej,
k) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości,
l) zwolnienia od podatku od nieruchomości.

6. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miasto Augustów za rok 2019.
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 rok.



8. Sprawozdanie z  realizacji  zadań z  zakresu wspierania rodziny za rok 2019 oraz potrzeby
związane z realizacją zadań w gminie Miasto Augustów.

9. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych Miasta  Augustowa oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Augustowa za rok 2019 r.

10. Sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  Miasta  Augustowa  z  organizacjami
pozarządowymi oraz  podmiotami,  o  których mowa w art.  3  ust.  3  ustawy z 24 kwietnia
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2019 rok.

11. Przyjęcie protokołów z obrad: XIX sesji Rady Miejskiej z 6 i 11.02.2020 r., XX sesji Rady
Miejskiej z 3.03.2020 r., XXI sesji Rady Miejskiej z 12.03.2020 r.

12. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
13. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXII sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów
i pracowników Urzędu Miejskiego.  Poinformowała,  że na podstawie art.  15zzx ust.  1 i  2
ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem,
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych
nimi  sytuacji  kryzysowych  pierwszy  raz  w  historii  sesja  Rady  Miejskiej  w  Augustowie
odbędzie  się  w  trybie  zdalnym  przy  wykorzystaniu  środków  komunikacji  elektronicznej.
Poinformowała również, że na podstawie § 17 ust. 2 Statutu Miasta Augustowa „Po otwarciu
sesji  Przewodniczący obrad  stwierdza na  podstawie listy  obecności  prawomocność  obrad,
a w przypadku braku kworum informuje o tym Radnych oznajmiając, że Rada Miejska nie
jest zdolna do podejmowania uchwał”. 
Ad. pkt 2
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /
5:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są propozycje do
przedłożonego porządku obrad /zał. nr 1/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o ujęcie w porządku obrad
czterech projektów uchwał /zał. nr 2 i 3/. Zaproponował wstawienie powyższych projektów
uchwał w punkty 5m, 5n, 5o i 5 p. /6:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są jeszcze jakieś
zmiany do porządku obrad /7:51/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna zapytała o projekty uchwał w sprawie zmian 
w budżecie miasta na 2020 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej /8:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:48/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /9:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:44/.



Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /10:48/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
pierwszy projekt uchwały z wniosku Burmistrza Miasta /11:46/.

Głosowano w sprawie:
1  wniosku  Burmistrza  Miasta  Augustowa  o  ujęcie  w  porządku  obrad  projektu  uchwały  
w sprawie nadania medalu "Za zasługi dla miasta Augustowa". 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław
Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz,  Izabela Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław
Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  pierwsza
poprawka została jednogłośnie przyjęta /13:04/.

Głosowano w sprawie:
2  wniosku  Burmistrza  Miasta  Augustowa  o  ujęcie  w  porządku  obrad  projektu  uchwały  
w sprawie nadania medalu "Za zasługi dla miasta Augustowa".

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) 
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  projekt
uchwały  został  dodany  do  porządku  obrad  i  poddała  pod  głosowanie  kolejny  projekt
uchwały /13:44/.

Głosowano w sprawie: 
3 wniosku Burmistrza Miasta o ujęcie w porządku obrad projektu Uchwały Nr XIX/221/2020 
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie opłaty za pobyt dziecka w 
Żłobku Nr 1 w Augustowie.



Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: 
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Magdalena Śleszyńska
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
ujęcie kolejnego projektu uchwały w porządku obrad /13:50/.

Głosowano w sprawie:

4.  wniosku  Burmistrza  Miasta  o  ujęcie  w  porządku  obrad  projekt  uchwały  w  sprawie
zniesienia ograniczenia i przywrócenia handlu na Targowisku Miejskim "Mój Rynek" przy ul.
Nowomiejskiej w Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  poprawka
została  przyjęta  i  obecnie  Rada  Miejska  przejdzie  do  przegłosowania  porządku  obrad
w wniesionymi zmianami /15:30/.

Głosowano w sprawie:
Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)



Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta Roszkowska,  Adam Sieńko,  Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że prządek obrad
został przyjęty /16:02/.

Ad. pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /16:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Burmistrza Miasta
Mirosława Karolczuka o przedstawienie sprawozdania /16:10/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta przedstawił  sprawozdanie  z  podjętych
działań od 12 marca 2020 r. do 28 kwietnia 2020 r. /16:22/.

Ad. pkt 4
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
38:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  punktu  poświęconego  interpelacjom  i  zapytaniom  radnych.
Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej /38:13/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /39:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:42/.

Pan Adam Sieńko – Radny omówił swoją interpelację /55:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:17/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny przedstawił swoje interpelacje /47:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:43/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /52:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:10/.

Pan Tomasz Miklas – Radny przedstawił swoje interpelacje /52:40/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są jeszcze jakieś
interpelacje. Poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad /54:56/.

Ad. pkt 5a
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulic:
Wilczej,  Wojska Polskiego,  Mazurskiej,  Siewnej,  Kwaśnej,  Dworskiej  oraz  w rejonie
ulicy Owsianej i Handlowej.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w
rejonie części ulic: Wilczej, Wojska Polskiego, Mazurskiej, Siewnej, Kwaśnej, Dworskiej oraz
w rejonie ulicy Owsianej i Handlowej /55:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w
rejonie  części  ulic:  Wilczej,  Wojska  Polskiego,  Mazurskiej,  Siewnej,  Kwaśnej,  Dworskiej
oraz
w rejonie ulicy Owsianej i Handlowej. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem
pracy  Komisji  Rozwoju.  Poprosiła  Przewodniczącego  o  przedstawienie  opinii  Komisji  /
55:28/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  27  kwietnia  2020  r.  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /56:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu. Zarządziła sprawdzenie kworum i poddała pod głosowanie projekt uchwały /57:13/.

Głosowano w sprawie:
Głosowanie  nad  stwierdzeniem nienaruszenia  –  przez  Miejscowy  plan  zagospodarowania
przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w  rejonie  części  ulic:
Wilczej, Wojska Polskiego, Mazurskiej, Siewnej, Kwaśnej, Dworskiej oraz w rejonie ulicy
Owsianej  i  Handlowej  –  ustaleń  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja
Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska,
Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Emilian Al-Khameri, Wojciech Walulik



Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
jednogłośnie  została  podjęta.  Zarządziła  przejście  do  głosowania  w sprawie  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w
rejonie  części  ulic:  Wilczej,  Wojska  Polskiego,  Mazurskiej,  Siewnej,  Kwaśnej,  Dworskiej
oraz  
w rejonie ulicy Owsianej i Handlowej /1:00:28/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXII/243/2020  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części
miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulic: Wilczej, Wojska Polskiego,
Mazurskiej, Siewnej, Kwaśnej, Dworskiej oraz w rejonie ulicy Owsianej i Handlowej została
podjęta /1:01:20/.
/Uchwała Nr XXII/243/2020 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  odmowy  uwzględnienia  wezwania  do
usunięcia naruszenia prawa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  odmowy  uwzględnienia
wezwania do usunięcia naruszenia prawa /1:01:28/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  odmowy  uwzględnienia
wezwania  do  usunięcia  naruszenia  prawa.  Poinformowała,  że  projektu  uchwały  był
procedowany na Komisji Rozwoju i poprosiła Pana Przewodniczącego Komisji o wyrażenie
opinii /1:01:28/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 r. projekt powyższej uchwały zaopiniowała
pozytywnie  4  głosami  za,  przy  2  głosach  przeciwnych i  9  głosach  wstrzymujących się  /
1:01:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:02:22/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:02:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:58/.

W dyskusji udział wzięli:



Pan Mirosław Zawadzki – Radny /1:05:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:07/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:07:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:30/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
1:09:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:46/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:23:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:33/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:25:45/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
1:25:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:05/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:26:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:29/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
1:26:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:11/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:27:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:25/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:27:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:35/.

Pan Jerzy Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:28:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:47/.

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /1:30:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:40/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:31:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:03/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:32:39/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:03/.

Pan Adam Sieńko – Radny /1:34:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:47/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:35:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zarządziła  przerwę  w
obradach /1:35:04/.

Przerwa /1:35:36 – 1:42:10

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła  Państwa  Radnych  o  potwierdzenie  obecności,  poprzez  wciśnięcie  przycisku
kworum w systemie e-sesja /1:42:10/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /

1:44:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:44:58/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:45:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:15/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:52:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:34/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /

1:52:41/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:52:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:21/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /

1:53:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:35/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:54:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:55/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:55:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:04/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:57:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:19/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:59:30/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  jeszcze
pytania  do  projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono  więc  Pani  Przewodnicząca  zarządziła
sprawdzenie kworum i przejście do głosowania /1:59:55/.



Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Emilian Al-Khameri,  Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska, Dariusz
Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXII/244/2020 w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa
została podjęta /2:01:51/.
/Uchwała Nr XXII/244/2020 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5c
wykazu kąpielisk w roku 2020 na terenie Gminy Miasto Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk w roku 2020
na terenie Gminy Miasto Augustów /2:02:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk w roku
2020  na  terenie  Gminy  Miasto  Augustów.  Poprosiła  Panią  Przewodniczącą  Komisji
Społeczno – Oświatowej o wyrażenie opinii Komisji /2:02:06/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020
roku  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  12  głosami  za,  przy  1  głosie
przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się /2:02:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu uchwały. Udzieliła głosu Radnemu Tomaszowi Miklasowi /2:03:15/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:03:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:28/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:04:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:41/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /2:06:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:44/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:09:09/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:30/.

Pan Tomasz Wasilewski – p.o. Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji /2:11:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:40/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /2:17:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:20/.

Pan Tomasz Wasilewski – p.o. Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji /2:18:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:12/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /2:22:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:24:10/.

Pan Rafał Harasim – Radny /2:24:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:31/.

Pan Tomasz Wasilewski – p.o. Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji /2:27:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:48/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:35:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:11/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /2:37:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:27/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna /2:39:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:52/.

Pan Tomasz Wasilewski – p.o. Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji /2:40:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:41:00/.

Pan Tomasz Wasilewski – p.o. Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji /2:41:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:32/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:43:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:55/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:45:10/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:30/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:47:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:23/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:49:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:03/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:50:12/.



Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poprosiła  radnych  
o  potwierdzenie  obecności,  poprzez  wciśnięcie  przycisku  kworum  w  systemie  e-sesja.
Stwierdziła, że jest kworum i poddała pod głosowanie projekt uchwały /2:53:36/.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek
Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXII/245/2020 w sprawie wykazu kąpielisk w roku 2020 na terenie Gminy Miasto Augustów
został podjęta /2:56:39/.
/Uchwała Nr XXII/245/2020 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5d
Rozpatrzenie  projektu uchwały zmiany uchwały Nr XIX/209/2020 Rady Miejskiej  w
Augustowie z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących
w skład mieszkaniowego zasobu gminy.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr
XIX/209/2020 z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w
skład mieszkaniowego zasobu gminy /2:56:53/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr
XIX/209/2020  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  6  lutego  2020  r.  w  sprawie  zasad
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. Poinformowała,
że  powyższy  projekt  był  procedowany  na  posiedzeniu  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej
i poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji o wyrażenie opinii /2:56:53/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej
poinformowała,  że  Komisja  Społeczno  –  Oświatowa  na  posiedzeniu  27  kwietnia  2020  r.
zapoznała się z ww. projektem uchwały.  Po analizie przedstawionego dokumentu Komisja
pozytywnie  zaopiniowała   powyższy  projekt  uchwały  13  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /2:57:25/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
powyższego projektu. Pytań nie zgłoszono, więc zarządziła sprawdzenie kworum i przejście
do głosowania nad projektem uchwały /2:58:05/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXII/246/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/209/2020 Rady Miejskiej w Augustowie
z  dnia  6  lutego  2020  r.  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład
mieszkaniowego zasobu gminy została podjęta /3:01:08/.
/Uchwała Nr XXII/246/2020 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e
wyznaczenia  przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  do  składu  Społecznej
Komisji Mieszkaniowej.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli
Rady Miejskiej do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej /3:01:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia
przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej.
Poprosiła o zgłaszanie kandydatur /3:01:16/.

Pani  Izabela  Agnieszka  Piasecka  –  Radna zgłosiła  kandydaturę  Pani  Aleksandry  Marii
Sigillewskiej do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej /3:01:57/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała,  czy  Pani  Radna
Aleksandra Sigillewska wyraża zgodę na pracę w komisji /3:02:03/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna wyraziła zgodę /3:02:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o kolejne zgłoszenia

/3:02:11/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:02:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:39/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /3:03:06/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:50/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:04:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:14/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /3:04:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:07/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna /3:05:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:20/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:06:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:00/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /3:07:14/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zarządziła  sprawdzenie
kworum i  przejście  do głosowania w sprawie kandydatury Pani Radnej  Aleksandry Marii
Sigillewskiej do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej  /3:07:27/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Pani
Radna Aleksandra Maria Sigillewska została członkiem Społecznej Komisji Mieszkaniowej /
3:09:03/.
/Uchwała Nr XXII/247/2020 – stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5f
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /3:09:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość.
Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /3:09:19/.



Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformowała, że Komisja
Rozwoju na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 r. projekt uchwały w powyższej sprawie
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /3:09:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu uchwały /3:10:13/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:10:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:19/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:11:30/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  o  potwierdzenie
obecności  w celu sprawdzenia  kworum i  poddała  projektu  uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość
/3:11:40/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała
Nr XXII/248/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /3:13:04/.
/Uchwała Nr XXII/248/2020 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5g
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka Nr 1 w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  statutu  Nr  1  
w Augustowie /3:13:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  statutu
Żłobka Nr 1 w Augustowie. Poprosiła Przewodniczącą Komisji Społeczno – Oświatowej o
wyrażenie opinii Komisji /3:13:16/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020
r. zapoznała się z powyższym projektem uchwały. Po analizie przedstawionego dokumentu



Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały 12 głosami za,  przy braku głosów
przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /3:13:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono, więc poprosiła o potwierdzenie obecności poprzez
wciśnięcie  przycisku  kworum  w  systemie  e-sesja.  Stwierdziła  kworum  i  poddała  pod
głosowanie projekt uchwały /3:14:06/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam
Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała
Nr XXII/429/2020 w sprawie ustalenia statutu Żłobka Nr 1 w Augustowie została podjęta /
3:15:26/.
/Uchwała Nr XXII/249/2020 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5h
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  93/2020
Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 13 marca 2020 r. w sprawie wprowadzenia zakazu
handlu na Targowisku Miejskim „Mój Rynek” przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Nr
93/2020 Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 13 marca 2020 r. w sprawie wprowadzenia
zakazu handlu na Targowisku Miejskim „Mój Rynek” przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie /
3:15:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
zarządzenia Nr 93/2020 Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 13 marca 2020 r. w sprawie
wprowadzenia zakazu handlu na Targowisku Miejskim „Mój Rynek” przy ul. Nowomiejskiej
w  Augustowie.  Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  przedstawienie  opinii
Komisji /3:15:36/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 r. powyższy projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie 13 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących
się /3:16:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
tego  projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono,  więc  Pani  Przewodnicząca  poprosiła  o



potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie przycisku kworum w systemie e-sesja i poddała
projekt uchwały pod głosowanie /3:16:40/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)

Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław
Zawadzki
PRZECIW (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXII/250/2020  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  93/2020  Burmistrza  Miasta
Augustowa z dnia 13 marca 2020 r. w sprawie wprowadzenia zakazu handlu na Targowisku
Miejskim „Mój Rynek” przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie została podjęta /3:17:48/.
/Uchwała Nr XXII/250/2020 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5i
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  112/2020
Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 07 kwietnia 2020 r. w sprawie ograniczenia handlu
na Targowisku Miejskim „Mój Rynek” przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Nr
112/2020 Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 07 kwietnia 2020 r. w sprawie ograniczenia
handlu na Targowisku Miejskim „Mój Rynek” przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie /3:18:01/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
zarządzenia Nr 112/2020 Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 07 kwietnia 2020 r. w sprawie
ograniczenia  handlu  na  Targowisku  Miejskim  „Mój  Rynek”  przy  ul.  Nowomiejskiej
w Augustowie. Poprosiła Pana Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii
Komisji /3:18:01/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 r. powyższy projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie 13 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących
się /3:18:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
tego  projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono,  więc  Pani  Przewodnicząca  poprosiła  o



potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie przycisku kworum w systemie e-sesja i poddała
projekt uchwały pod głosowanie /3:19:07/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław
Zawadzki
PRZECIW (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXII/251/2020  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  112/2020  Burmistrza  Miasta
Augustowa  z  dnia  07  kwietnia  2020  r.  w  sprawie  ograniczenia  handlu  na  Targowisku
Miejskim „Mój Rynek” przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie została podjęta /3:20:12/.
/Uchwała Nr XXII/251/2020 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  opłaty
prolongacyjnej.
/Czas  rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
opłaty prolongacyjnej /3:20:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
w  sprawie  opłaty  prolongacyjnej.  Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  ds.  Budżetu  o
przedstawienie opinii Komisji /2:20:23/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu  poinformował,  że
Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 r. zapoznała się z powyższym
projektem  uchwały.  Po  analizie  danego  dokumentu  Komisja  ds.  Budżetu  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /3:20:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
tego  projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono,  więc  Pani  Przewodnicząca  poprosiła  o
potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie przycisku kworum w systemie e-sesja i poddała
projekt uchwały pod głosowanie /3:21:30/.

Wyniki głosowania



ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała
Nr  XXII/252/2020  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  opłaty  prolongacyjnej  została
podjęta /3:23:05/.
/Uchwała Nr XXII/252/2020 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5k
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku
od nieruchomości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  terminów
płatności rat podatku od nieruchomości /3:23:13/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przedłużenia
terminów  płatności  rat  podatku  od  nieruchomości.  Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji
Budżetowej o wyrażenie opinii Komisji /3:23:13/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 r. zapoznała się z powyższym
projektem  uchwały.  Po  analizie  danego  dokumentu  Komisja  ds.  Budżetu  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /3:23:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Sławomirowi
Sieczkowskiemu – Skarbnikowi Miasta /3:24:07/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:24:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy są pytania do
tego  projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono,  więc  poprosiła  o  potwierdzenie  obecności
poprzez  wciśnięcie  przycisku kworum w systemie  e-sesja  i  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie /3:26:07/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)



Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXII/253/2020 w sprawie  przedłużenia terminów płatności  rat  podatku od nieruchomości
została podjęta /3:27:42/.
/Uchwała Nr XXII/253/2020 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5l
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  od  podatku  od
nieruchomości /3:27:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  od
podatku od nieruchomości. Poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na Komisji ds.
Budżetu i poprosiła Przewodniczącego Komisji o wyrażenie opinii Komisji /3:27:55/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 r. zapoznała się z powyższym
projektem  uchwały.  Po  analizie  danego  dokumentu  Komisja  ds.  Budżetu  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /3:28:38/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poprosiła  Pana  Skarbnika
o przedstawienie projektu uchwały /3:29:15/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:29:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:12/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny złożył wniosek formalny /3:33:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:56/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:36:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38:26/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:39:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:39:11/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:39:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:03/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:40:14/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach /

3:40:18/.

Przerwa /3:40:42 – 3:52:55/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji Rady
Miejskiej po przerwie /3:52:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:53:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:16/

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:54:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:27/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:57:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:15/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:02:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:09/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:06:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:40/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:07:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:06/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:07:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o
potwierdzenie obecności, poprzez wciśnięcie przyciski kworum w systemie e-sesja i poddała
pod głosowanie i poddała pod głosowanie pierwszy wniosek Pana Leszka Cieślika /4:09:31/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:10:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:21/.

Głosowano w sprawie:
Wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika: w § 1 ust.1 pkt. 1 wykreślić część zdania od słowa
z wyłączeniem realizacji usług .....do końca zdania.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (11)



Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  pierwszy
wniosek  Pana Radnego Leszka  Cieślika  został  odrzucony.  Poddała  pod głosowanie  drugi
wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika /4:11:48/.

Głosowano w sprawie:
2. Wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika: W §1 ust. 1 dodać pkt. 11) usługi przewozu osób
PKD (4939Z) . 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław
Zawadzki
BRAK GŁOSU (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że drugi wniosek
Pana Radnego Leszka  Cieślika  został  odrzucony.  Poddała  pod głosowanie  trzeci  wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika /4:12:58/.

Głosowano w sprawie:
3. Wniosku Pana Radnego Leszka Cieślika: W § 1 ust. 1 dodać pkt 12) usługi sanatoryjne.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (12)



Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław
Zawadzki
BRAK GŁOSU (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że trzeci wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika został odrzucony. Poddała pod głosowanie kolejny wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika /4:14:06/.

Głosowano w sprawie:
4.Wniosku Pana Radnego Leszka Cieślika: w § 1 ust. 1 dodać pkt 13) usługi szpitalne. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  czwarty
wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika został odrzucony. Poddała pod głosowanie kolejny
wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika /4:15:12/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:15:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:44/.

Głosowano w sprawie:
5.Wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika: w §2 dodać jeszcze miesiąc lipiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)



Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław
Zawadzki
BRAK GŁOSU (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że piąty wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika został  odrzucony.  Poddała pod głosowanie szósty wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika /4:15:57/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:16:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:25/.

Głosowano w sprawie:
6. Wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika: ust. 2 wykreślić.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że szósty wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika został odrzucony. Poddała pod głosowanie kolejny wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika /4:16:41/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:17:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:09/.

Głosowano w sprawie:
7 wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika: w §3 wykreślić pkt. 1. 



Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (4)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej stwierdziła,  że  siódmy
wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika został odrzucony. Poddała pod głosowanie kolejny
wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika /4:17:40/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:18:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:37/.

Głosowano w sprawie:

8. Wniosek Pana Radnego Leszka Cieślika: § 4 ust 1 nadać nowe brzmienie. Zwalnia się od
podatku  od  nieruchomości  podmioty  wydzierżawiające  lub  wynajmujące  nieruchomości
podmiotom określonych w §1 pod warunkiem zwolnienia tych podmiotów z czynszu oraz
spadku obrotów.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek
Sznejder
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (4)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że ósmy wniosek
Pana Radnego Leszka Cieślika został odrzucony /4:19:41/.



Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:20:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:20:08/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:20:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:20:18/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:20:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
projektu uchwały /4:20:32/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:20:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:23/.

Pan Adam Sieńko –Radny /4:22:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:24:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:52/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:26:02/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zarządziła  sprawdzenie
kworum i przejście do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zwolnienia od podatku
od nieruchomości /4:26:40/.

Głosowano w sprawie:
zwolnienia od podatku od nieruchomości.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała
Nr  XXII/254/2020  w sprawie  zwolnienia  od  podatku  od  nieruchomości  została  podjęta  /
4:28:00/.
/Uchwała Nr XXII/254/2020 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:28:22/.



Ad. pkt 5m
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  medalu  "Za  zasługi  dla  miasta
Augustowa".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi
dla miasta Augustowa” /4:29:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie nadania „Medalu za
zasługi  dla  miasta  Augustowa”  Panu  Polikarpowi  Augustyniakowi.  Poprosiła
Przewodniczącego Konwentu  Medalu  do rozpatrywania wniosków o nadanie  Medalu  „Za
zasługi  dla  miasta  Augustowa” Pana Burmistrza  Mirosława Karolczuka o przedstawienie
opinii /4:29:26/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta Poinformował,  że  Konwent  Medalu  na
posiedzeniu  21  kwietnia  2020  r.  dokonał  analizy  wniosku  i  postanowił  jednogłośnie,  4
głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów  wstrzymujących  się
uhonorować
w 2020 roku Pana Polikarpa Augustyniaka medalem „Za zasługi dla miasta Augustowa” /
4:29:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
powyższego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono, więc poprosiła o sprawdzenie kworum
i poddała pod głosowanie projekt uchwały /4:32:02/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała
Nr XXII/255/2020 w sprawie nadania medalu „Za zasługi  dla  miasta Augustowa” została
jednogłośnie podjęta /4:33:29/.
/Uchwała Nr XXII/255/2020 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5n
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  medalu  "Za  zasługi  dla  miasta
Augustowa".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie nadania medalu "Za zasługi
dla miasta Augustowa" /4:33:41/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie nadania „Medalu za
zasługi dla miasta Augustowa” Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów - Lipowiec. Poprosiła
Przewodniczącego Konwentu  Medalu  do rozpatrywania wniosków o nadanie  Medalu  „Za
zasługi  dla  miasta  Augustowa” Pana Burmistrza  Mirosława Karolczuka o przedstawienie
opinii /4:33:41/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta Poinformował,  że  Konwent  Medalu  na
posiedzeniu  21  kwietnia  2020  r.  dokonał  analizy  wniosku  i  postanowił  jednogłośnie,  4
głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów  wstrzymujących  się
uhonorować
w 2020 roku Ochotniczą Straż Pożarną Augustów - Lipowiec medalem „Za zasługi dla miasta
Augustowa” /4:34:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:36:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:12/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:38:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:30/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:40:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:41:56/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przejdzie do głosowania nad projektem uchwały w sprawie nadania medalu
„Za zasługi dla miasta Augustowa”. Poprosiła o potwierdzenie obecności w celu sprawdzenia
kworum /4:42:37/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała
Nr XXII/256/2020 w sprawie nadania medalu „Za zasługi  dla  miasta Augustowa” została
jednogłośnie podjęta /4:43:57/.
/Uchwała Nr XXII/256/2020 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 5o
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XIX/221/2020  Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia 6 lutego 2020 r.  w sprawie opłaty za pobyt dziecka  
w Żłobku Nr 1 w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr
XIX/221/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie opłaty za pobyt
dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie /4:44:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XIX/221/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie opłaty za
pobyt  dziecka  w  Żłobku  Nr  1  w  Augustowie.  Poprosiła  Panią  Przewodnicząca  Komisji
Społeczno – Oświatowej o wyrażenie opinii Komisji /4:44:06/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020
r. zapoznała się z projektem powyższej uchwały. Po analizie dokumentu Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały 10 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 2 głosach
wstrzymujących się /4:45:06/.

W dyskusji głos zabrali:

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:46:01/.

Pani Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:46:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:47:05/.

Pan Marek Sznejder – Radny złożył wniosek forlany /4:47:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:48:11/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:48:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:14/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:49:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:29/.

Pani Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:50:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:49/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:52:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:11/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:55:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:57:00/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:57:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:57:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:57:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:17/.



Pan Tomasz Miklas –Radny /5:00:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:33/.

Pan Tomasz Miklas –Radny /5:00:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:06/.

Pan Tomasz Miklas –Radny /5:01:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:54/.

Pan Marek Sznejder – Radny /5:02:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:03:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:03:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  o  potwierdzenie
kworum i poddała pod głosowanie wniosek formalny Radego Marska Sznejdera o obniżkę
100% /5:03:53/.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Jolanta Oneta Roszkowska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wniosek
Pana Radnego Marka Sznejdera został odrzucony. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/221/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 6 lutego
2020 r. w sprawie opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie /5:07:15/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta
Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Mirosław
Zawadzki
PRZECIW (2)
Tomasz Miklas, Magdalena Śleszyńska



WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że uchwała
Nr  XXII/257/2020  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XIX/221/2020  Rady  Miejskiej  w
Augustowie z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w
Augustowie została podjęta /5:09:07/.
/Uchwała Nr XXII/257/2020 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5p
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  126/2020
Burmistrza  Miasta  Augustowa  z  dnia  27  kwietnia  2020  r.  w  sprawie  zniesienia
ograniczenia i  przywrócenia handlu na Targowisku Miejskim "Mój Rynek" przy ul.
Nowomiejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Nr
126/2020 Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 27 kwietnia 2020 r.  w sprawie zniesienia
ograniczenia  i  przywrócenia  handlu  na  Targowisku  Miejskim  "Mój  Rynek"  przy  ul.
Nowomiejskiej w Augustowie /5:09:28/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
zarządzenia Nr 126/2020 Burmistrza Miasta Augustowa z dnia 27 kwietnia 2020 r. w sprawie
zniesienia ograniczenia i przywrócenia handlu na Targowisku Miejskim "Mój Rynek" przy ul.
Nowomiejskiej  w  Augustowie.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Pana  Burmistrza  Mirosława
Karolczuka /5:09:28/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:10:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do
tego projektu. Pytań nie zgłoszono, więc przeszła do sprawdzenia kworum i poddała projekt
uchwały pod głosowanie /5:11:10/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że uchwała
Nr  XXII/258/2020  w  sprawie  zatwierdzenia  zarządzenia  Nr  126/2020  Burmistrza  Miasta
Augustowa z dnia 27 kwietnia  2020 r.  w sprawie  zniesienia  ograniczenia i  przywrócenia
handlu na Targowisku Miejskim "Mój Rynek" przy ul. Nowomiejskiej w Augustowie została
przyjęta /5:12:32/.
/Uchwała Nr XXII/258/2020 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6
Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miasto Augustów za rok 2019.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  ocenie  pomocy  społecznej  Gminy
Miasto Augustów za rok 2019 /5:12:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego ocenie pomocy społecznej Gminy Miasto
Augustów  za  rok  2019.  Poinformowała,  że  powyższa  ocena  była  przedstawiona  na
posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej. Zapytała, czy są pytania do tego dokumentu /
5:12:40.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:13:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:15:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:15:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:16:34/.

/Ocena  zasobów pomocy społecznej  Gminy Miasta  Augustów za rok 2019 –  stanowi
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 rok.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punku  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie /5:17:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi  do punktu poświęconego sprawozdaniu  z  działalności  Miejskiego
Ośrodka  Pomocy  Społecznej.  Sprawozdanie  było  przedstawione  na  posiedzeniu  Komisji
Społeczno – Oświatowej. Zapytała, czy są pytania do sprawozdania /5:17:03/.

Pan Adam Sieńko – Radny /5:17:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:18:41/.

/Sprawozdanie  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka Pomocy  Społecznej  za  2019 rok –
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 8
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2019 oraz potrzeby
związane z realizacją zadań w gminie Miasto Augustów.
/Czas  rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z  realizacji  zadań z
zakresu wspierania rodziny za rok 2019 oraz potrzeby związane z realizacją zadań w gminie
Miasto Augustów /5:18:58/.



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przystąpi do punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji zadań z zakresu
wspierania rodziny za rok 2019 oraz potrzeby związane z realizacją zadań w gminie Miasto
Augustów. Poinformowała, że sprawozdanie było tematem debaty na Komisji Społeczno –
Oświatowej. Zapytała, czy są pytania do sprawozdania. Pytań nie zgłoszono /5:18:58/.

/Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  za  rok  2019  oraz
potrzeby związane z realizacją zadań w gminie Miasto Augustów – stanowi załącznik nr
22 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 9
Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  Miasta  Augustowa  oraz  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa za rok 2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  Miasta  Augustowa oraz  Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa za rok 2019 /5:19:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała  o
przystąpieniu  do  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  realizacji  Gminnego  Programu
Profilaktyki
i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta  Augustowa oraz Gminnego Programu
Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Augustowa  za  rok  2019.  Poinformowała,  że
sprawozdanie było tematem debaty na Komisji  Społeczno – Oświatowej.  Zapytała, czy są
pytania  do  sprawozdania.  Udzieliła  głosu  Panu  Radnemu  Marcinowi  Kleczkowskiemu  /
5:19:40/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:20:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:19/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:21:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:57/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:23:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:48/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:23:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:16/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:24:17/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:24:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:26/.



/Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  Miasta  Augustowa  oraz  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa za rok 2019 – stanowi załącznik nr 23
do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 10
Sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  Miasta  Augustowa  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2019 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania  sprawozdania z  realizacji  programu współpracy Miasta
Augustowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3
ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2019 rok
/5:24:38/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji
programu współpracy Miasta Augustowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,
o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku
publicznego i o wolontariacie za 2019 rok. Poinformowała, że powyższe sprawozdanie było
omawiane  na  posiedzeniu  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej.  Zapytała,  czy  są  pytania  do
sprawozdania /5:24:38/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:25:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:31/.

Pan Adam Sieńko – Radny /5:28:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:33/.

/Sprawozdanie  z  realizacji  programu współpracy Miasta Augustowa z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia
2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  za  2019  rok  –  stanowi
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 11
Przyjęcie protokołów z obrad: XIX sesji  Rady Miejskiej z 6 i 11.02.2020 r.,  XX sesji
Rady Miejskiej z 3.03.2020 r., XXI sesji RM z 12.03.2020 r.
/Czas rozpoczęcia przyjęcia protokołów z obrad: XIX sesji Rady Miejskiej z 6 i 11.02.2020 r.,
XX sesji Rady Miejskiej z 3.03.2020 r., XXI sesji RM z 12.03.2020 r. /5:28:46/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego przyjęciu protokołów z XIX sesji Rady
Miejskiej  z  6  i  11.02.2020  r.,  XX sesji  Rady  Miejskiej  z  3.03.2020  r.,  XXI sesji  RM z
12.03.2020 r. Zarządziła sprawdzenie kworum i poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu
z obrad XIX sesji Rady Miejskiej /5:28:46/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Miejskiej z 6 i 11.02.2020 r.. 

Wyniki głosowania



ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)

Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że protokół 
z obrad XIX sesji Rady Miejskiej  w Augustowie został przyjęty.  Poddała pod głosowanie
protokół z obrad XX sesji Rady Miejskiej /5:30:26/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej z 3.03.2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że protokół 
z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 3 marca 2020 roku został przyjęty.
Poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej /5:31:21/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji RM z 12.03.2020 r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Mirosław Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz



Ostapowicz,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Sylwia Bielawska, Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska
BRAK GŁOSU (1)
Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że protokół z
obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Augustowie został przyjęty /5:32:17/.

Ad. pkt 12
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas  rozpoczęcia  poświęconego  wolnym  wnioskom  i  omówieniu  interpelacji  i  zapytań
radnych /5:32:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przejdzie do wolnych wniosków i omówienia interpelacji i zapytań radnych /
5:32:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:33:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:35/.

Pan Adam Sieńko – Radny /5:33:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:14/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:35:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:34/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:44:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:51:44/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:51:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:53:22/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:53:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:41/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /5:55:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:11/.

Pan Adam Sieńko – Radny /5:58:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:01:08/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /6:01:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:11/.

Pan Adam Sieńko – Radny /6:02:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:00/.



Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /6:03:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:14/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /6:04:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:09/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:06:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:09:26/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:09:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:11:12/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:11:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:15:58/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:16:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:30/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:59:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:21:49/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /6:21:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:22:32/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:22:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:19/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /6:24:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:30:46/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:30:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:35:44/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:35:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:38:18/.

Pan Adam Sieńko – Radny /6:38:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:41:27/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /6:42:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:43:14/.

Mieszkaniec Augustowa /6:43:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:44:34/.

Mieszkaniec Augustowa /6:45:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:42/.

Mieszkaniec Augustowa /6:58:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:59:00/.



Mieszkaniec Augustowa /6:59:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00:17/.

Pan filip Jerzy Chodkiewicz – zastępca Burmistrza /7:01:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:02:47/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:02:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:04:03/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:04:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:37/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:08:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:09:36/.

Pan Adam Sieńko – Radny /7:09:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:10:25/.

Mieszkaniec Augustowa /7:11:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:11:25/.

Ad. pkt 13
Zamknięcie obrad.
/Czas zamknięcia obrad /7:12:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek
obrad  został  wyczerpany  i  zamknęła  obrady  XXII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  /
7:12:55/.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Augustowie

         Alicja Dobrowolska

Przygotowała: Emilia Putyńska

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.


